
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr V/2024 

V Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 9 lipca 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 9 lipca 2024 o godz. 16:30, a zakończono o godz. 17:33 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bojkowski 

2. Krzysztof Cykowski 

3. Dominika Drążek 

4. Tomasz Gala 

5. Michał Kuciński 

6. Elżbieta Kuzdrowska 

7. Piotr Mazurkiewicz 

8. Jan Michalski 

9. Marcin Patrys 

10. Adam Pestka 

11. Andrzej Pochopień 

12. Sylwia Szklorz 

13. Piotr Szmidt 

14. Anna Wojciuk-Nowak 

15. Agnieszka Zawadzka 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala otworzył V sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są transmitowane na 

żywo, nagrywane i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk,  

a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej oraz 

w sposób zwyczajowo przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Sprawdzenie obecności.  

 

 

 



Wyniki głosowania 

 

OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

OBECNY (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, 

Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNY (1) 

 

Adam Pestka 

 

Przewodniczący stwierdził kworum przy którym Rada Miejska może podejmować uchwały, 

następnie przywitał przybyłych oraz oglądających sesję. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Gala powiedział, że propozycję porządku obrad wraz  

z zaproszeniem na sesję Radni otrzymali poprzez system eSesja, odczytał jego zapisy. 

Brak wniosków o zmianę porządku obrad 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadania powiatu z zakresu 

zarządzania drogami powiatowymi. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala poinformował, że Radni otrzymali projekt uchwały w wersji 

elektronicznej poprzez program eSesja. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przedstawił wyjaśnił zasadność podjęcia uchwały, dzięki której 

Gmina będzie mogła starać się o zewnętrzne środki finansowe min. na budowę ścieżki 

rowerowej do sołectwa Skarbiszowice. 

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

Radny Micha Kuciński zapytał czy środki zostały już przydzielone Gminie, czy dopiero 

będziemy się o nie ubiegać oraz skoro będziemy ubiegać się o środki to co z drogą od 

Skarbiszowic do Tułowic, zasugerował złożenie wniosku na ten odcinek. 

Wiceprzewodniczący wyjaśnił, że aby ubiegać się o środki należy złożyć dokumentację  

i podjęcie uchwały jest konieczne. A temat drugiej drogi nie był dotychczas poruszany, 

ewentualnie może być w przyszłości. 

Rozmawiano na temat budowy dróg, szans na uzyskanie dofinansowania oraz zasad i warunków 

ich przyznawania. W dyskusji udział wzięli: 

Radna Agnieszka Zawadzka, Burmistrz Andrzej Wesołowski, Skarbnik Bogusława Krawczyk, 

Michał Kuciński. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji zadania powiatu z zakresu zarządzania 

drogami powiatowymi.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, 

Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Adam Pestka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr V/29/2024 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie członkostwa Gminy Tułowice w stowarzyszeniu Grupa 

Rybacka „Opolszczyzna” w charakterze członka zwyczajnego stowarzyszenia. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski wyjaśnił konieczność podjęcia uchwały, która da 

Stowarzyszeniu możliwość wnioskowania o środki w nowym okresie programowania. 

Wymienił inwestycje gminne sfinansowane ze środków pozyskanych od Grupy Rybackiej 

„Opolszczyzna”. 

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie członkostwa Gminy Tułowice w stowarzyszeniu Grupa Rybacka 

„Opolszczyzna” w charakterze członka zwyczajnego stowarzyszenia.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (14) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, 



Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Adam Pestka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr V/30/2024 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2024 r. 

 

Skarbnik Bogusława Krawczyk przedstawiła poszczególne zmiany w paragrafach budżetu 

uzasadniając konieczność ich wprowadzenia. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przypomniał o złożeniu wniosku, mając plan funkcjonalno-użytkowy 

dla przestrzeni w Skarbiszowicach, którą Gmina nabyła od KOWR-u, celem powiększenia istniejącej 

już przestrzeni rekreacyjnej. Wymienił również inne planowane nabory. 

 

Radny Michał Kuciński przypomniał o potrzebie monitoringu i ogrodzenia studni oraz stacji 

uzdatniania wody, na co Burmistrz odpowiedział, że na ten cel zostały przeznaczone środki  

w wysokości ponad 30 tys., monitoring jest już wykonany, a Gmina postara się znaleźć pieniądze  

na ogrodzenie, które ostatnio zostało naprawione. 

 

Radny Piotr Szmidt poruszył sprawę środków, które zostają po przetargach na inwestycje  

w Szydłowie. Wyraził nadzieję, że w przyszłości takie środki będą zabezpieczone na rzeczy związane 

z budową dróg, chodników i każdej infrastruktury, która jest potrzebna  

w Szydłowie. 

Burmistrz poruszył sprawy dróg gminnych. 

Skarbnik Bogusława Krawczyk wymieniła środki przeznaczone na inwestycje drogowe w Szydłowie. 

 

Radna Agnieszka Zawadzka przedstawia pomysły rozbudowy terenu rekreacyjnego  

w Skarbiszowicach. 

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2024 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta Kuzdrowska, 

Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, 



Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Michał Kuciński 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Adam Pestka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr V/31/2024 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Skarbnik Bogusława Krawczyk wyjaśniła, że wszystkie zmiany w budżecie są konsekwencją 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej i w związku z tym, że uległy zwiększeniu dochody 

bieżące, dochody majątkowe, wydatki bieżące i wydatki majątkowe, to konieczne jest 

wprowadzenie urealnienia kwot. 

 

Wiceprzewodniczący Krzysztof Cykowski odczytał treść uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (13) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta 

Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Andrzej Pochopień, Sylwia 

Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

 

Michał Kuciński 

 

NIEOBECNI (1) 

 

Adam Pestka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Uchwała nr V/32/2024 



7. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący przekazał informację dotyczącą BASENU PRZY Zespole Szkół w Tułowicach, 

że raczej we wrześniu basen nie będzie otwarty, Starostwo czeka na dotację, a realny termin 

otwarcia to marzec 2025 r. 

Przypomniał o zamontowaniu urządzenia AED przez Firmę DOLMET. 

Przewodniczący podał terminy następnych spotkań: wspólne posiedzenie Komisji 26 sierpnia br. 

godz. 16:30; sesja 29 sierpnia br. godz. 16:30; 

 

Radny Michał Kuciński zapytał czy wpłynęło pismo od Wojewody, z prośbą o wskazanie miejsc 

obiektów możliwych do wykorzystania przy masowym napływie cudzoziemców. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski nie ma wiedzy o wpływie takiego pisma. 

 

Radny Andrzej Pochopień zapytał o samochód dla strażaków OSP Goszczowice. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o zaplanowanym w tej sprawie spotkaniu  

z Komendantem Miejskim w Opolu. 

 

Radny Michał Kuciński przekazał prośbę mieszkańca o zwrócenie uwagi na zalewanie jego 

posesji przez wody opadowe. 

Radny Andrzej Pochopień odniósł się do tematu zalewania, przypominając o montażu progów 

wyłapujących tę wodę. 

Burmistrz poinformował o braku wiedzy na ten temat, obiecał wizję. 

 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

Tomasz Gala zamknął V sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

Tomasz Gala 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


